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N357 Izegem  –  Heraanleg

Op het fysisch programma dat vorig jaar aan het
Vlaams Parlement werd voorgelegd, werd voor het
jaar 2000 40 miljoen vastgelegd voor de eerste tot
en met de derde fase van de doortocht in Izegem.

Tot op heden is er blijkbaar nog geen vooruitgang
in het dossier geboekt.

1. Wat is hiervan de oorzaak ?

2. Worden de middelen verschoven naar het vol-
gende jaar en welke stappen dienen nog te wor-
den genomen om het dossier te kunnen aanbe-
steden ?

3. Welke termijn wordt vooropgesteld voor de re-
alisatie van het dossier ?

Antwoord

Het fysisch programma waarnaar de V l a a m s e
volksvertegenwoordiger verwijst, is blijkbaar het
indicatief meerjarenprogramma 2000-2002.

Op het investeringsprogramma van de administra-
tie Wegen en Verkeer (AWV) 2000, door mij goed-
gekeurd op 4 mei 2000, werd dan ook 40 miljoen
frank ingeschreven op het reserveprogramma.

Dat er tot op heden nog geen vooruitgang werd ge-
boekt in het dossier is niet juist. Het stadsbestuur
heeft een ontwerper aangewezen, er werd een
streefbeeld opgemaakt en er bestaat reeds een
v o o r o n t w e r p. Het ontwerp werd trouwens reeds
verschillende keren besproken in de gemeentelijke
begeleidingscommissie (GBC).

Volgende stappen dienen nog te worden genomen :
finaliseren van het ontwerp, infovergadering voor
de bewoners, mobiliteitsplan conform verklaren,
startnota voorleggen aan Provinciale Au d i t c o m m i s-
s i e, projectnota conform verklaren, g o e d k e u r i n g
bouwaanvraag.

Rekening houdende met deze stand van zaken,
werd het beschikbare krediet verschoven naar
2 0 0 1 . Indien de bovenvermelde werkzaamheden
voldoende snel vorderen, zal het project in de loop
van 2001 kunnen worden aanbesteed, zo niet zal er
opnieuw een krediet worden gereserveerd in de

loop van 2002 teneinde de uitvoering van het pro-
ject mogelijk te maken.


